

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NUTRI DAR Date: 01-04-2026 02:05:20 PM Subject: Determine the date of the Annual Ordinary General</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الغذاء التاريخ: PM 02:05:20 2026-04-01 الموضوع: تحديد موعد إجتماع الهيئة العامة العادي السنوي</p>
<p>Kindly note that The Board of Directors of Nutridar decided on its meeting held on 01/04/2026 to hold the Shareholders Ordinary General Assembly meeting at 10.00 am, on Sunday 26/04/2026 through visual and electronic communication, as per the provision of Articles (169,170,171) of the Jordanian Companies Law No.22 of 1997 and its amendments, and the instructions for adopting electronic means for the procedures related to companies for the year 2021, and the instructions for supervising the holding of the general Assembly Meeting for Public Shareholding companies for the year 2017 and its amendments. The invitation and the annual report will be sent to you once ready and after obtaining the approval from the Companies Control Department.</p>	<p>يرجى العلم بأن مجلس ادارة شركة دار الغذاء قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ 2026/04/01 تحديد موعد اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للشركة في تمام الساعة 10.00 صباحا من يوم الأحد الموافق 2026/04/26 من خلال وسائل الاتصال المرئي والإلكتروني وذلك عملا بأحكام المواد (169، 170، 171) من قانون الشركات الأردني رقم 22 لسنة 1997 وتعديلاته، و تعليمات اعتماد الوسائل الإلكترونية للإجراءات المتعلقة بالشركات لسنة 2021 وتعليمات الإشراف على عقد إجتماع الهيئة العامة للشركات المساهمة العامة لسنة 2017 وتعديلاته. وسوف يتم ارسال الدعوة وجدول اعمال الاجتماع حال الإنتهاء من اعدادهما وبعد الحصول على موافقة دائرة مراقبة الشركات</p>
<p>01-04-2026</p>	<p>01-04-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أيمن عويضة</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أيمن عويضة</p>